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Secretarieel jaarverslag 2024 S1ch1ng Vrijheidsvuur de Peel. 

In 2024 is het 80 jaar geleden dat Zuidoost Brabant bevrijd is geworden en dat verdiend uitgebreid 
aandacht. 

Het bestuur van de s>ch>ng kwam in totaal 12 keer bij elkaar. Meestal vonden deze bijeenkomsten 
plaats bij het museum Klok&Peel te Asten, waar we steeds welkom zijn en gebruik kunnen maken van 
hun faciliteiten zonder kosten. Daarvoor heel hartelijk dank. Maar verschillende keren werd er ook  
voor gekozen de bestuursvergadering te combineren met een overleg met Arina Rengelink, de 
vertegenwoordiger van de gemeente Helmond, die dit jaar de organisa>e van het Vrijheidsvuur de 
Peel op zich heeM genomen. 

Ondanks ons voornemen om een nieuwe penningmeester te gaan zoeken, bij voorkeur iemand uit 
het Limburgse, is dit niet gelukt en vervult Henk de func>e nog steeds.  

De gemeente Helmond heeM eind 2022 aangegeven wel als gastheer te willen optreden voor het 
ontvangen en uitdragen van het Vrijheidsvuur op 19 september 2024. In de bestuursvergadering van 
november 2023 bespraken we de mogelijke loca>es in Helmond en begin december zijn we deze 
plaatsen gaan bezoeken. In januari werd de eerste vergadering over het evenement in Helmond 
belegd en hierna volgden nog 8 vergaderingen met Arina. In januari 2024 werd het plein voor het 
kasteel (Kasteelplein) gekozen als de mooiste plek om het Vrijheidsvuur te ontsteken en uit te laten 
waaieren over de Peel. De samenwerking met de gemeente, in de persoon van Arina Rengelink en 
vanaf juli 2024 ook met  Marieke van Oijen, verliep prima. Wel kosUe de aanvraag van de diverse 
vergunningen, alsmede de eisen die hiervoor werden gesteld veel >jd en regelwerk. Het reeds eerder 
opgestelde draaiboek werd aangepast aan de Helmondse wensen en omstandigheden en diende 
deels als leidraad voor de vergaderingen en de uit te voeren werkzaamheden. Veel overleg en 
afspraken konden via de mail plaatsvinden, waardoor reis>jden beperkt konden blijven. Lange >jd 
bleef onduidelijk hoe het een en ander financieel geregeld kon worden en werd er besloten om een 
aanvraag voor subsidie te doen bij het Vfonds ter grooUe van €7000,-. Daarnaast werden nog enkele 
andere sponsoren, zoals de RABObank en de verzekeringsmij NH1816 met succes benaderd om meer 
financiële armslag te hebben, waardoor een aantal wensen van de gemeente Helmond (met name 
licht en geluid, 600 zitplaatsen, dixie’s en extra beveiligingsmensen konden worden ingewilligd. 
Dankzij die subsidies en bijdragen kon er een prach>g evenement gerealiseerd worden. Achter de 
schermen werd er door verschillende personen veel werk verricht. Uitnodigingen aan burgemeesters, 
veteranen, deelnemers en andere betrokkenen vergden best wel >jd. Het in contact komen met 
lopers groepen, gilden en schuUerijen van alle deelnemende gemeenten verliep niet al>jd 
gemakkelijk. Het op >jd reserveren van diverse materialen zoals vlaggenmasten, stoelen, dixie’s, de 
firma voor het Licht en geluid, de EHBO-vereniging en het Rode Kruis, de brandpreven>e-materialen 
etc. vroeg ook om de nodige aandacht. Het uitzeUen van de route voor de Militaire voertuigen en de 
lopers, heeM >jd gekost doordat het in de vergunning moest passen en verkeersregelaars daarbij 
betrokken waren. Heel veel dank aan iedereen die zich hiervoor heeM ingezet, met name Mies van 
Berlo (lopers groepen), Peter van OUerdijk (Gilden en SchuUerijen) en Arina Rengelink met Marieke 
van Oijen (Gemeente Helmond) en de overige bestuursleden van de S>ch>ng.  
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Op 23 mei zijn we als bestuur met echtgenotes naar de omgeving van Oosterbeek gegaan en hebben 
daar diverse plaatsen bezocht die verband hielden met de WOII. De afslui>ng van deze dag vond 
wederom plaats bij Chalet Couvert in Aarle-Rixtel. 

Op 18 september zijn we met een groep Helmondse lopers in Eindhoven het Vrijheidsvuur gaan 
ophalen en hebben we dit voor een groot deel al lopende naar de Bethlehemkerk te Helmond 
gebracht en opgeslagen.  

Op 19 september is het vuur daar weer opgehaald om het met een kleine 100 lopers en onder 
begeleiding van een grote groep (schuUers)gilden uit de deelnemende gemeenten (11) naar het 
Kasteelplein te brengen. Voorafgegaan door een >ental oude militaire voertuigen en het laatste deel 
door de Firebrigade Pipes & Drums  uit Gemert-Bakel was dit een indrukwekkend gebeuren. 

Veel aandacht was er vanuit de media, maar ook van de deelnemende verenigingen en andere 
belangstellenden. Het was een zeer geslaagd evenement. Op 31 oktober 2024 hebben we met de 
direct betrokkenen geëvalueerd over de gang van zaken voor -, >jdens – en na afloop van het 
evenement in Helmond. De conclusie was een algehele tevredenheid met veel goede recensies in de 
verschillende media, dikwijls met foto’s, maar ook de vele bezoekers waren lovend over het 
evenement.  

Op 14 november werd contact gelegd met de gemeente Venray over het organiseren van het 
Vrijheidsvuur in september 2025. Zij stemden posi>ef in met het organiseren hiervan en het eerste 
overleg hierover heeM in oktober 2024 plaatsgevonden.  

Het valt nog niet mee om alle gemeenten zover te krijgen dat ze automa>sch de gevraagde bijdrage 
van €300,- per jaar naar ons overmaken. Dit blijM een punt van aandacht en zorg.  

 

Jan Dekkers,  

secretaris s>ch>ng Vrijheidsvuur de Peel 


